
Is het DB bekend met het recente RIVM rapport omtrent mogelijke legionella besmetting

Vanuit RWZI’s:

Het RIVM heeft met een rekenmodel geschat hoeveel hele kleine waterdruppels ( aerosolen ) met 
legionellabacterien zich zich vanuit afvalwaterzuiveringsinstallaties, via beluchting systeem e.d., via de 
lucht verspreiden.

Vergeleken met mensen zonder longontsteking door Legionella bleken de patiënten aan meer 
aerosolen van RWIZ’s te zijn blootgesteld.

Dit is een aanwijzing dat deze aerosolen in de afgelopen jaren deze vorm van longontsteking hebben 
veroorzaakt.

Moeten wij ons zorgen maken omtrent de gezondheidsrisico’s van omwonenden, onze werknemers en 
bezoekers op de RWIZ’s en zijn er wellicht al maatregelen genomen ter voorkoming van deze risico’s?

RIVM adviseert in deze en andere rapporten, het afdekken en doden via UV, is dit bekend?  
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